

# 加拿大政府启动联邦财政预算前咨询，听取加拿大人的意见

源自：加拿大财政部

## 新闻发布

2023 年 12 月 12 日 安大略省渥太华

今天，加拿大政府启动了联邦财政预算前咨询，在 2024 年预算--联邦政府经济计划的下一步--出台之前，听取加拿大人的意见，了解他们最关心的问题。

政府的经济计划是更快、更多地建造房屋，使生活更加经济实惠，并为加拿大人创造良好的就业机会。从加拿大人那里收到的建议将确保政府能够应对对加拿大人最重要的挑战，并建立一个为所有人服务的经济。

从今天起至 2024 年 2 月 9 日，加拿大人可以通过 [LetsTalkBudget24.ca](https://LetsTalkBudget24.ca) 网站分享他们的想法和优先事项，参与联邦财政预算前咨询。

在未来几周内，副总理兼财政部长方慧兰（Chrystia Freeland）将与全国各地的加拿大人会面，这将是政府范围内预算前磋商的一部分。

## 引述

“我们的经济计划侧重于建设一个对每个人都有利的经济--我们的计划正在发挥作用。在我们完成 2024 年联邦财政预算案的过程中，我期待着与加拿大各界人士会面，倾听他们最关心的问题。”

- 副总理兼财政部长方慧兰（Chrystia Freeland）阁下

## 相关链接

- [LetsTalkBudget24.ca](https://LetsTalkBudget24.ca)



Government  
of Canada

Gouvernement  
du Canada

- [2023 Fall Economic Statement](#)
- [Government of Canada releases 2023 Fall Economic Statement](#)

## 联络

Katherine Cuplinskas  
Press Secretary and Senior Communications Advisor  
Office of the Deputy Prime Minister and Minister of Finance  
[Katherine.Cuplinskas@fin.gc.ca](mailto:Katherine.Cuplinskas@fin.gc.ca)

Media Relations  
Department of Finance Canada  
[mediare@fin.gc.ca](mailto:mediare@fin.gc.ca)  
613-369-4000



Government  
of Canada

Gouvernement  
du Canada

# Government of Canada launches pre-budget consultations to hear from Canadians

---

From: [Department of Finance Canada](#)

## News release

**December 12, 2023 - Ottawa, Ontario - Department of Finance Canada**

Today, the Government of Canada is launching pre-budget consultations to hear from Canadians about what matters most to them in advance of Budget 2024—the next step in the federal government’s economic plan.

The government’s economic plan is building more homes, faster, making life more affordable, and creating good jobs for Canadians from coast to coast to coast. The suggestions received from Canadians will ensure that the government can address the challenges that matter most to Canadians and build an economy that works for everyone.

Starting today, Canadians can participate in pre-budget consultations by sharing their ideas and priorities at [LetsTalkBudget24.ca](https://LetsTalkBudget24.ca) until February 9, 2024.

In the weeks to come, the Deputy Prime Minister and Minister of Finance, Chrystia Freeland, will be meeting with Canadians across the country as part of government-wide pre-budget consultations.

# Quotes

“Our economic plan is focused on building an economy that works for everyone—and our plan is working. As we prepare Budget 2024, I am looking forward to meeting with Canadians from coast to coast to coast to hear about what matters most to them.”

- The Honourable Chrystia Freeland,  
Deputy Prime Minister and Minister of Finance

## Associated links

- [LetsTalkBudget24.ca](https://lets-talk-budget24.ca)
- [2023 Fall Economic Statement](#)
- [Government of Canada releases 2023 Fall Economic Statement](#)

## Contacts

Media may contact:

Katherine Cuplinskas  
Press Secretary and Senior Communications Advisor  
Office of the Deputy Prime Minister and Minister of Finance  
[Katherine.Cuplinskas@fin.gc.ca](mailto:Katherine.Cuplinskas@fin.gc.ca)

Media Relations  
Department of Finance Canada  
[mediare@fin.gc.ca](mailto:mediare@fin.gc.ca)  
613-369-4000

General enquiries

Phone: 1-833-712-2292



Government  
of Canada

Gouvernement  
du Canada

TTY: 613-369-3230

E-mail: [financepublic-financepublique@fin.gc.ca](mailto:financepublic-financepublique@fin.gc.ca)

Stay Connected

[Twitter: @financecanada](#)

[RSS](#)